
Boodschap van de vertrekkende president

Mijn klim naar de duizelingwekkende rol van ACIP President kwam voort uit het a reden van Andre
de Wandeler eind april, waarna ik ermee instemde om als interim op te treden tot de huidige AVA.
In deze periode moesten we de redenen voor Andre's plotselinge vertrek aanpakken en tegelijker jd
een gestage koers varen in wat een steeds succesvollere en bloeiende vereniging is. 

Hoewel het onbetwistbaar is dat ACIP een overwegend Engelstalige vereniging is (met bijna 75% van
de leden die Engels als hun voorkeurstaal kiezen), zijn onze belangrijkste principes gericht op het
bevorderen van integra e binnen onze aangenomen gemeenschap door middel van het bieden van
culturele en vriendschappelijke mogelijkheden om gelijkgestemde mensen met veel verschillende
achtergronden te ontmoeten. We zien onszelf als een kanaal waarlangs mensen kunnen netwerken,
vrienden kunnen maken, de taal kunnen leren (ook degenen die Engels willen spreken) of gewoon
kunnen deelnemen aan een van de vele lessen en ac viteiten die we aanbieden. Dit alles wordt
bereikt  door een sterke geest van vrijwilligerswerk (en misschien 'teruggeven') ten voordele van
anderen, maar het is a ankelijk van goede wil, begrip en samenwerking zodat onze verschillende
leden gemeenschappelijke doelen kunnen vinden. Ik hoop dat dit nog vele jaren onze raison d'ȇtre
en collec eve passie zal blijven.

Hoewel het  verontrustend was dat  Andre vertrok met de mening dat  ACIP afgleed naar een te
Engelstalig karakter (of in ieder geval die indruk wekte bij sommigen), ze e het de commissie aan
om  eens  goed  te  kijken  naar  onze  huidige  doelstellingen  en  onze  koers  en  kernprincipes  te
heroverwegen.  Er  werden  inderdaad  enkele  problemen  geïden ficeerd  en  we  maakten  van  de
gelegenheid gebruik  om de communica e met onze Franstalige leden te versterken,  wat  op zijn
beurt resulteerde in de aanwerving van een nieuw Frans lid voor de commissie. Ik ben daarom erg
blij dat ik mijn volledige steun kan geven aan dit nieuwe team en ik heb er alle vertrouwen in dat we
in goede vorm zijn om vooruitgang te boeken. 

Wat  evenementen betre ,  genoten we van fantas sche steun voor onze zomerse  BBQ,  op een
verzengend hete dag, en meer recentelijk hebben we onze populaire Vide Grenier in ere hersteld,
waarbij  alle  tafels  binnen  en  dagen  waren  uitverkocht.  Beide  evenementen  werden  goed
ondersteund, vooral door de teams van vrijwillige helpers, en beide hebben aanzienlijk bijgedragen
aan  de  ACIP-kas.  Deze  successen  staan  in  contrast  met  de  annulering  van  het  Great  Gatsby-
evenement, dat helaas niet de nodige steun kreeg van onze leden en helaas voor wat onrust zorgde
binnen de commissie.

Ikzelf heb bijna en jaar in de commissie gezeten en zal nu terugkeren naar mijn primaire rol als
webmaster. De meesten van jullie zullen niet veel veranderingen hebben opgemerkt met betrekking
tot de website en ons communica esysteem, wat een goede zaak is omdat de overgang van de
vorige verouderde en onhandige set-up hopelijk naadloos is verlopen. De website en de beveiligde
ledendatabase vormen de ruggengraat van onze communica e met de leden en de bron zou moeten
fungeren als een hub voor zowel nieuwe als bestaande leden. De processen zijn ook vereenvoudigd,
in de hoop dat er te zijner jd iemand naar voren zal stappen om onze web- en e-mailcommunica e
af te handelen. Dus als je een technische, IT of desktop publishing achtergrond hebt en mogelijk
geïnteresseerd bent in deze kernfunc e van ACIP, laat het me dan weten.



Nogmaals, dank aan jullie allemaal voor jullie lidmaatschap en voortdurende steun, en vooral aan
alle  vrijwilligers  die  ervoor  zorgen dat  het  allemaal  zo  soepel  verloopt.   Moge dat  nog  lang  zo
blijven...

Alec Robshaw, ACIP webmaster


